

海南「59國人員入境旅遊免簽」政策說明

Hainan 59 Country Visa-Free Entry Policy Guide

(備註：免簽・通過旅行社申報 Note: For Visa Free entry you MUST register with a Travel Agency)

2018年五月一日開始，海南實施59國人員入境旅遊免簽政策，是哪59國？

What 59 countries are included in the Hainan 59 Country Visa Free Entry policy, which came into effect on May 1, 2018

-59國包括：俄羅斯、英國、法國、德國、挪威、烏克蘭、意大利、奧地利、芬蘭、荷蘭、丹麥、瑞士、瑞典、西班牙、比利時、捷克、愛沙尼亞、希臘、匈牙利、冰島、拉脫維亞、立陶宛、盧森堡、馬耳他、波蘭、葡萄牙、斯洛伐克、斯洛文尼亞、愛爾蘭、塞浦路斯、保加利亞、羅馬尼亞、塞爾維亞、克羅地亞、波黑、黑山、馬其頓、阿爾巴尼亞、美國、加拿大、巴西、墨西哥、阿根廷、智利、澳大利亞、新西蘭、韓國、日本、新加坡、馬來西亞、泰國、哈薩克斯坦、菲律賓、印度尼西亞、汶萊、阿聯酋、卡塔爾、摩納哥、白俄羅斯。

The 59 countries are: Russia, the UK, France, Germany, Norway, Ukraine, Italy, Austria, Finland, Holland, Denmark, Switzerland, Sweden, Spain, Belgium, the Czech Republic, Estonia, Greece, Hungary, Iceland, Latvia, Lithuania, Luxembourg, Malta, Poland, Portugal, Slovakia, Slovenia, Ireland, Cyprus, Bulgaria, Romania, Serbia, Croatia, Bosnia and Herzegovina, Montenegro, Macedonia, Albania, the United States, Canada, Brazil, Mexico, Argentina, Chile, Australia, New Zealand, South Korea, Japan, Singapore, Malaysia, Thailand, Kazakhstan, Philippines, Indonesia, Brunei, the United Arab Emirates, Qatar, Monaco, and Belarus.

我們可以自由行不通過旅行社來享受免簽政策嗎？

Can I arrange the trip on my own, without a travel agency, and still get visa free entry?
- 不可以。

No.
59國免簽政策要求，海南當地旅行社需在遊客入境前24小時向有關部門申報個人信息後才可以免簽入境！為順利免簽，建議遊客提前48小時向旅行社申報個人信息！

For the 59 country visa free entry, you must be

registered with a Hainan travel agency to enjoy visa free entry to Hainan, and the travel agency must submit your information to the Exit-Entry Administration Bureau of Hainan 24 hours before you arrive. For a smooth trip, we recommend that you submit your passport and round trip ticket information to the travel agency at least 48 hours before arrival.

「個人信息」包括什麼內容？

What personal information needs to be submitted?

- 包括遊客護照、往返機票、酒店預訂單、在海南旅遊行程。

- Passport information, round trip tickets, hotel booking, and Hainan travel itinerary.

哪些旅行社可以幫助我們辦理信息申報呢？

What Hainan travel agencies can help me register for Visa Free entry to Hainan?

- 我們可以通過三種語言為您服務，為您推薦的海南旅行社名單附後。

We can offer service in 3 languages. For a list of recommended Hainan Travel Agencies, please see reverse.

59國遊客在香港或其他國家(地區)出發也可以享受免簽政策嗎？

Can citizens of the 59 visa free entry eligible countries travel from Hong Kong or other places outside mainland China and enter Hainan visa free?

- 不是從本國出發也同樣享受免簽政策！59國遊客在香港或其他有直達海南航線的國家(地區)出發或中轉可以使用免簽政策。

Yes, citizens of the 59 visa free entry eligible countries can travel from or through anywhere outside of mainland China and still get visa free entry to Hainan!

遊客到了海南口岸是否就可直接入境？在海南可

以停留多長時間？

So can I just go right through border control when I arrive in Hainan?

How many days can I stay in Hainan under the visa free entry policy?

- 只要按規定辦理了個人信息申報，持護照在入境口岸審核通過後，就可以進入海南島，最長可停留30天。

You just need to register with a Hainan travel agency before you come, then take your passport and go through border control and into Hainan, where you can stay up to 30 days.

那我們可以從海南再去中國的其他地區嗎？

Can I travel from Hainan to other parts of mainland China?

- 如果有正當理由需要延長在海南停留期限或前往中國境內其他地區，請提前聯繫海南當地旅行社協助辦理簽證證件。

If you need to stay in Hainan longer, or travel to another part of mainland China, please contact a local travel agency to assist you in applying for the appropriate visa.

需要準備的材料：旅行社開具公司證明、本人持護照以及個人照片。

You will need to submit a certificate issued by a travel agency, your passport, and passport photo.

辦理地點：住宿在海口、三亞、洋浦、文昌、瓊海、澄邁市(縣)的59國遊客可在當地公安局出入境大廳辦理相關手續，其他市縣遊客需前往海南省公安廳出入境管理局辦理。

Visa Application Locations: Citizens of the 59 Visa Free Countries staying in Haikou, Sanya, Yangpu, Wenchang, Qionghai, or Chengmai, may apply for a visa at the local Exit & Entry Administration Office. Travelers in other Hainan locations must apply at the Exit-Entry Administration Bureau of Hainan Provincial Public Security Department.

partment.

免簽辦理流程圖

Visa Free Entry Process

想去海南旅遊——1、找旅行社申報信息——2、提前24小時申報成功(護照、酒店預訂單、往返機票、在海南旅遊的行程)——3、愉快的空中之旅——4、順利通關——5、享受海南美好時光

Decide to come to Hainan -1、Submit your information to a Hainan travel agency -2、Complete your registration 24 hours before arrival (Passport, Hotel Booking, Round Trip Tickets, Hainan Travel Itinerary) -3、Travel to Hainan -4、Enter Hainan Visa Free -5、Enjoy your Hainan vacation

另外，以下6國遊客持普通護照，無需申報信息可直接入境並在中國境內(包括海南)一定時間內停留：新加坡、日本、汶萊遊客停留不超過15天，阿聯酋和塞爾維亞遊客停留不超過30天，波黑遊客每180天可多次入境，但是停留時間累積不超過90天。如果6國遊客按照59國免簽政策入境則需要遵守59國免簽相關條款。

Singapore, Japan, Brunei, the United Arab Emirates, Serbia, and Bosnia and Herzegovina Visa Free Policy: Travelers from the above mentioned six countries holding a regular passport do not need to submit any information before entering China (including Hainan) for a set period of time. Travelers from Singapore, Japan, and Brunei may stay for no longer than 15 days, travelers from the United Arab Emirates and Serbia may stay for no longer than 30 days, and travelers from Bosnia and Herzegovina may enter China (including Hainan) an unlimited number of times during each 180 day period but may stay in China for no more than 90 days in total during that period. If travelers from these 6 countries choose to enter Hainan under the 59 Country Visa Free Policy, they must abide by the requirements of the 59 Country Visa Free Policy.

59國免簽海南部分旅行社諮詢服務信息一覽表(由海南省旅行社協會推薦)
Hainan Travel Agencies Handling Visa Free Entry Registration (recommended by the Hainan Province Travel Agency Association.)

服務語種 Main Service Language	旅行社名稱 Travel Agency Name	聯絡人 Contact Person	諮詢電話 Phone Number	諮詢郵箱 Email Address
英語 English	海南康泰旅遊股份公司 Hainan Kangtai Travel Co., Ltd.	甘小姐 Ms. Gan	+86 898 65250603	ganm@wuaking.com
	海南豪陽國際旅行社 Hainan Haoyang International Travel Service	范小姐 Ms. Fan 李小姐 Ms. Li	+86 898 66776932 +86 898 66776932	123156383@qq.com 2978903872@qq.com
	三亞吳利德國際旅行社 Sanya Holiday International Travel Service	紀新竿 JI Xingan	+86(0)18689876969	danny_ji@yeah.net
	海南經典假期旅行社 Hainan Classical Holiday Travel Service Co., Ltd.	何小姐 Ms. He	+86 898 66160197	1252301679@qq.com
俄語 Russian	三亞吳利德國際旅行社 Sanya Holiday International Travel Service	付小姐 Ms. Fu 楊小姐 Ms. Yang	+86 898 88259286 +86 898 88259286	852132464@qq.com 178002739@qq.com
	海南珠江國際旅行社 Pearl River International Travel	吉先生 Mr. Ji	+86 898 31092279	2473300635@qq.com
	三亞盛達國際旅行社 Sanya Eden International Travel Co., Ltd.	王小姐 Ms. Wang	+86 898 88211008	2568851440@qq.com
韓語 Korean	海南成功行國際旅行社 Hainan Success International Travel Service Co., Ltd.	金小姐 Ms. Jin	+86 898 38892897	Wang201153@nate.com
	海南高麗假期旅行社 Hainan Gaoli Holiday International Travel Service	朴小姐 Ms. Piao	+86 898 31090009	294690925@qq.com
	海南南湖國際旅行社 Hainan Nanhu International Travel Service	崔小姐 Ms. Cui	+86 898 66763591	1751614518@qq.com

59國免簽香港、澳門部分旅行社諮詢服務信息一覽表(由海南省旅行社協會推薦)
Overview of Hong Kong and Macao Travel Agencies Handling Visa Free Entry Registration (recommended by the Hainan Province Travel Agency Association.)

服務語種 Main Service Language	旅行社名稱 Travel Agency Name	服務地點 Address	聯絡人 Contact Person	諮詢電話/郵箱 Phone Number / Email Address
英語 English	香港康泰旅行社 Hong Thai Travel	香港區 Hong Kong District	太古城中心第二期 61 號舖 (Shop 061, G/F, Cityplaza 2, Taikoo Shing, Hong Kong)	黎先生 Mr. Lai Phone: (852) 21088800 Email: cc@hongthai.com
		九龍區 Kowloon District	尖沙咀加拿芬廣場 10 字樓 (10/F Camarvon Square, Tsim Sha Tsui, Kowloon) 佐敦遠東發展大廈 1 樓 101 室 (Rm 101, 1/F, Far East Consortium Building, 204-206 Nathan Road, Kowloon)	
		新界區 New Territories	上水港鐵站上水廣場 5 樓 511 號舖 (Shop 511, Level 5, Landmark North, Sheung Shui, N.T.) 大埔超級城 549 地舖 (Shop 549-550, Level 1, Zone C, Tai Po Mega Mall, Tai Po, N.T.)	
		中環區 Central District	香港中環幹諾道中 78-83 號地下 G/F, CTS House, 78-83 Connaught Road, Central, Hong Kong	
英語 English	香港中國旅行社 China Travel Service (Hong Kong)	灣仔區 Wan Chai District	香港灣仔軒尼詩道 138 號修頓中心地下 1 號 Shop 1, G/F, Southorn Centre, 138 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong	蘇先生 Mr. Su Phone: (852) 23679663 Email: chinavisa@hkcts.com
		尖沙咀區 Tsim Sha Tsui	九龍尖沙咀彌敦道 27-33 號士嘉士大廈 1 字樓 1/F, Alpha House, 27-33 Nathan Road, Tsimshatsui, Kowloon	
		旺角區 Mong Kok	九龍旺角洗衣街 62-72 號寶得大廈 2 樓 1/F, Tak Bo Bldg, 62-72 Sai Yee St, Mongkok, Kowloon	
		香港機場 Hong Kong Airport	香港國際機場壹號客運大樓接機大堂 A4 櫃台 Counter A4, Arrival Hall, Passenger Terminal 1 Bldg, H.K International Airport	
英語 English	澳門中國旅行社 China Travel Service (Macao)	總社 Main Office	澳門羅理基博士大馬路 223-225 號南光大廈壹樓「A」Avenida do Dr. Rodrigo Rodrigues, Nam Kwong Building, 1/F Macau	李小姐 Ms. Li Central Phone: (853) 87998332 /87998148 Email: cts.acau2018@gmail.com

溫馨提示：如果您在所在國家諮詢，建議聯繫海南旅行社；如果您在港澳地區諮詢，建議聯繫港澳旅行社。
Note: If you are outside China, we recommend that you contact a Hainan Travel Agency. If you are in Hong Kong or Macao, we recommend that you contact a Hong Kong or Macao Travel Agency.
免簽諮詢電話：
Visa Free Information:
海口市公安局出入境管理支隊 +86-898-31652059
郵箱：HK68590746@163.com

Haikou City Exit-Entry Administration Bureau: +86-898-31652059
Email: HK68590746@163.com
三亞市公安局出入境管理支隊 +86-898-88869902
郵箱：sanyacrj@163.com
Sanya City Exit-Entry Administration Bureau: +86-898-88869902
Email: sanyacrj@163.com
海南省旅遊發展委員會製作
Hainan Province Tourism Development Commission
June, 2018

